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Deltagare  

Representanter från skolan  

Katarina Lehrberg (rektor), Tomas Andersson (rastpedagog), Anette Ragnarsson (skolkurator), Anna-

Karin Fröberg (förstelärare) 

Representanter för klasserna  

Charlotte Eklind, Judith Lundberg-Felten, Anna Lindroos, Jan Buckley, Johanna Hero, Ellenor Jedland, Åsa 

Kragh, Margareta Ramström Jonsson 

Dagens möte 

1. Margareta Ramström Jonsson valdes till sekreterare. 

2. Deltagarna presenterade sig för varandra. 

3. Huvudtema för detta möte var rasten. Tomas, Anette och Anna-Karin berättade om 

rastprojektet som är en del av skolans förebyggande och åtgärdande arbete mot kränkningar 

och utsatthet. Tomas arbetar sedan 5 år tillbaka som rastpedagog. I arbetet ingår att ta fram 

rastaktiviteter för alla och att se till att alla elever har något meningsfullt att göra på rasten. 

Tomas berättade bland annat om rasttavlan utanför matsalen, Lekoteket med lekredskap och 

vilka lekar och aktiviteter som är populära just nu. Vidare är några elever utsedda till 

kamratstödjare på skolan och vi fick höra lite om deras uppgifter. Anna-Karin berättade om 

projektet med lekgrupper på lågstadiet. Anette berättade om värdegrundsarbete och 

konflikthantering. Vi hade intressanta diskussioner på temat och beslutade att skjuta upp en 

planerad agendapunkt till nästa möte. 

4. Nästa möte hålls torsdag den 27 april. 

 

Vid protokollet 

Margareta Ramström Jonsson 

 


